



WALDORF ASTORIA WEDDING PACKAGE

Consist of a dramatic bronze main building and a unique Hutong Courtyard, Waldorf Astoria Beijing is a landmark in the heart of the Wangfujing district. The contemporary design featuring traditional Chinese elements creates a discreet and exclusive environment in the main building. Hutong Courtyard sits in a separate wing provides a unique environment for elite weddings. A large variety of art collections provide guest with the most luxurious and memorable experience.

At Waldorf Astoria Beijing, this big day is central to your love story. Our professional and caring team will help you expand that journey – from the wedding rehearsal to the birth of your children and many more anniversaries to come.

北京华尔道夫酒店婚宴礼遇

19 世纪末,第一家华尔道夫酒店坐落于全球绝佳精品城市纽约,成为高贵典雅的代名词,既格调高雅,亦至臻至美;全球富商、各界社会精英名流的聚集于此。北京华尔道夫酒店在古都北京谱写它的传奇,老北京积淀深厚的历史文化与现代时尚的都市格调在此融合,相得益彰。坐落于繁华的王府井核心地段的酒店由两幢风格迥异的宏伟建筑组成——优雅的全铜主楼与古典的华尔道夫胡同四合院。

新人的婚礼既可追求现代奢华浪漫,也可传承庄重古典风华,同时还将充分感受到至真华尔道夫服务,从一件件典藏珍品、一幅幅艺术佳作中感受到京派文化的独特韵味,拥有难忘的体验,开启美好人生新篇章,叙写专属自己的传世故事。唯爱,让记忆永恒。动人的婚礼乐章,精致典雅的婚宴布置,美好浪漫的婚礼体验,尽在北京华尔道夫酒店。





紫金阁



Chef James Wang, Executive Chef from Zijin Mansion hails originally from Guangdong province and brings with him around 20 years of experience in the culinary arts. The Chinese Restaurant he formerly led was awarded a very prestigious MICHELIN star. With an abundance of experience in fine-dining restaurants, Wang and his team in Zijin Mansion have merged traditional Cantonese cooking with ingenuity. Inspired by Zijin Mansion's four seasons, the team combine mindfully selected ingredients with the local food culture to develop a specially curated menu and dishes. Zijin Mansion was awarded One Michelin Star by Michelin Guide Beijing for the 3 consecutive years.

紫金阁中餐主厨王春增 (James Wang) 拥有近 20 年的高端餐饮从业经历,曾供职于多家知名粤菜餐 厅,并作为开业元勋参与到国内外两家奢华五星级 酒店筹备工作。这些经历不仅为他奠定了深厚的厨 艺功底,也造就了他对于美食的极致追求。他曾供 职于一家国际五星酒店的米其林星级中餐厅,并为 其创星厨师长。

凭借其精湛的技艺,王春增主厨带领紫金阁中餐厅 连续3年荣膺北京米其林餐厅指南一星餐厅。

The wedding menu is presented by Michelin One Starred chef James Wang and his culinary team from Zijin Mansion. Inspired by Zijin Mansion's four seasons, the team combine mindfully selected ingredients with the local food culture to develop a specially curated menu and dishes.

北京华尔道夫酒店婚宴菜单由米其林一星餐厅紫金阁主厨带领其厨房团队匠心呈现,并以紫金阁"春之萌,夏之荫,秋之叶,冬之影"的四季灵感,甄选四季食材结合当地饮食文化、食材特色,倾心定制多款婚宴菜单。



GORGEOUS

绚丽•婚典

RMB 13,880

Price listed above is per table of 10 guests and subject to 16.6% service charge and tax 每桌 10 位宾客,另需加收 16.6% 服务费及税金

WALDORF ASTORIA · GORGEOUS WEDDING

- One night stay in Premier Suite at Waldorf Astoria Beijing
- Romantic wedding room setup with one bottle of French Louis Roederer Champagne
- Breakfast for two guests in the following morning at Brasserie 1893 or the in-room-dining service for the choice of continental breakfast
- 18% off best available room rate for friends and families on the wedding day
- Special discount for superior bridal dress from White by VERA WANG
- · Wedding menu tasting for 6 guests
- · 5 complimentary parking vouchers
- Welcome station with signature Waldorf Red Velvet desserts and canapes

 2-hour free flow of soft drink, chilled juice, local beer and selected white and red wine

Н

- Wedding champagne tower with 2 bottles of imported sparkling wine
- · Use of bridal and VIP room
- · Luxury selection of table linen and seat covers
- · LED signage of wedding photos at wedding venue
- Use of one set build-in screen & LCD projector for wedding
- Build-in sound system with 2 wireless microphones
- Photo shooting appointed venue for wedding couples at Waldorf Astoria Beijing

ADDITIONAL OFFERS

 \Box

- · 4 hours usage of Benz Viano or Benz S400 on wedding day
- · 60 minutes Ultimate Aroma Therapy Associates Experience at Waldorf Astoria Spa, Beijing for wedding couple
- · Tailor-made bathrobe for wedding couple with their name embroidered

华尔道夫 • 绚丽婚典

- 新婚之夜尊享北京华尔道夫酒店贵宾套房一晚入住
- 浪漫精致婚房布置配法国路易王妃香槟一瓶
- · 次晨尊享鸢尾宫 1893 美妙双人早餐或欧陆式早餐客房送餐服务
- · 亲友尊享当日订房门市价 8.2 折礼遇
- · 尊享 White by Vera Wang 高级定制婚特殊优惠
- · 婚宴前臻享6人试餐
- · 婚典当日提供停车券 5 张
- 华尔道夫婚典迎宾甜点小食台

更多臻享礼遇

- · 婚典当天奔驰维雅诺或奔驰 S400 轿车 4 小时专属使用
- · 新人专属华尔道夫水疗 60 分钟"香薰之家"体验
- 新婚夫妇专属绣名浴袍一对

- 2 小时精选软饮、冰鲜果汁、本地啤酒及精选红白葡萄酒畅饮
- · 精美香槟塔及气泡酒 2 瓶
- 提供新娘化妆间及贵宾休息室
- · 婚典奢华锦缎或亚麻桌布及椅套
- 提供可放置婚礼照片的电子水牌
- 提供婚典场内投影仪及幕布一套
- · 提供场内音响系统及 2 支麦克风
- 北京华尔道夫酒店指定奢华场地拍摄婚照及婚礼花絮

MEMORABLE

铭记·婚典

RMB 16,880

Price listed above is per table of 10 guests and subject to 16.6% service charge and tax 每桌 10 位宾客,另需加收 16.6% 服务费及税金

WALDORF ASTORIA · MEMORABLE WEDDING

- One night stay in Premier Suite at Waldorf Astoria Beijing
- Romantic wedding room setup with one bottle of French Louis Roederer Champagne
- Breakfast for two guests in the following morning at Brasserie 1893 or the in-room-dining service for the choice of continental breakfast
- 18% off best available room rate for friends and families on the wedding day
- Special discount for supreme bridal dress from White by VERA WANG
- · Wedding menu tasting for 6 guests
- 5 complimentary parking vouchers
- Welcome station with signature Waldorf Red Velvet desserts and canapes

• 2-hour free flow of soft drink, chilled juice, local beer and selected white and red wine

Ж

- Wedding champagne tower with 2 bottles of imported sparkling wine
- · Use of bridal and VIP room
- · Luxury selection of table linen and seat covers
- · LED signage of wedding photos at wedding venue
- Use of one set build-in screen & LCD projector for weddin
- Build-in sound system with 2 wireless microphones
- Photo shooting appointed venue for wedding couples at Waldorf Astoria Beijing

ADDITIONAL OFFERS

- · 4 hours usage of Benz Viano or Benz S400 on wedding day
- · 60 minutes Ultimate Aroma Therapy Associates Experience at Waldorf Astoria Spa, Beijing for wedding couple
- · Tailor-made bathrobe for wedding couple with their name embroidered
- · One night stay in Deluxe Room with breakfast at Brasserie 1893 for the wedding couple on their first anniversary

华尔道夫 • 铭记婚典

- 新婚之夜尊享北京华尔道夫酒店贵宾套房一晚入住
- 浪漫精致婚房布置配法国路易王妃香槟一瓶
- · 次晨尊享鸢尾宫 1893 美妙双人早餐或欧陆式早餐客房送餐服务
- · 亲友尊享当日订房门市价 8.2 折礼遇
- · 尊享 White by Vera Wang 至尊级定制婚纱特殊优惠
- · 婚宴前臻享6人试餐
- · 婚典当日提供停车券 5 张
- 华尔道夫婚典迎宾甜点小食台

- 2 小时精选软饮、冰鲜果汁、本地啤酒及精选红白葡萄酒畅饮
- · 精美香槟塔及气泡酒 2 瓶
- · 提供新娘化妆间及贵宾休息室
- 婚典奢华锦缎或亚麻桌布及椅套
- ·提供可放置婚礼照片的电子水牌
- · 提供婚典场内投影仪及幕布一套
- · 提供场内音响系统及 2 支麦克风
- 北京华尔道夫酒店指定奢华场地拍摄婚照及婚礼花絮

更多臻享礼遇

- · 婚典当天奔驰维雅诺或奔驰 S400 轿车 4 小时专属使用
- · 新人专属华尔道夫水疗 60 分钟"香薰之家"体验
- 新婚夫妇专属绣名浴袍一对
- 一周年纪念日当天一晚豪华客房入住及次晨鸢尾宫 1893 双人早餐



Live Unforgettable · Waldorf Astoria Beijing Wedding Package

For more information and reservation, please contact us at $+86\ (10)8520\ 8992$ or email at wasami.zhou@waldorfastoria.com

品鉴难忘时光 · 北京华尔道夫酒店婚宴礼遇

预订及详情请致电

+86 (10)8520 8992 或电邮至 wasami.zhou@waldorfastoria.com